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STATUTÁRNÍ MĚSTO LIBEREC     
Výbor pro sport Zastupitelstva města Liberec 

 

 

 

 

Zápis z 1. zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec 

konaného dne 23. 1. 2024 

 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Mgr. Renata Balašová, Jan Bartoš, Ing. Mgr. Jan Kubeš, 

Mgr. Michal Malý (online), Ing. František Příhoda, Bc. Martin Trita, Ing. Jiří Veselka, MBA, 

MUDr. Jiří Vytiska, Mgr. Vít Zákoucký (online) 

Omluveni: Jiří Veverka 

MML: Mgr. Petr Židek, MPA, Ing. Jaroslav Schejbal, Mgr. Eva Bulířová, Klára Bulková, Jana 

Nalezencová, DiS., Bc. Jana Kvapilová 

1. Zahájení zasedání 

Předseda Výboru pro sport Ing. Vytiska přivítal všechny přítomné na 1. zasedání výboru v roce 

2024. Omluvil nepřítomnost Jiřího Veverky, a poté konstatoval, že je přítomno 10 členů výboru 

(2 členové online), a tímto je výbor usnášeníschopný.  

Program 

1.  Zahájení zasedání Ing. Jakub Vytiska 

2.  Materiály předkládané zastupitelstvu města:  

 2.1 Vyhlášení programů 6.1 a 6.4 dílčího Sportovního 

fondu v rámci Dotačního fondu statutárního města 

Liberec pro rok 2024 

Mgr. Petr Židek, MPA 

 2.2 Stanovení postupu a podmínek pro poskytování 

finančních darů za úspěšnou sportovní reprezentaci 

města Liberce - pís. informace 

Mgr. Petr Židek, MPA 

 2.3 Informace o činnosti Výboru pro sport Zastupitelstva 

města Liberec za II. pololetí roku 2023 – 

pís. informace 

Ing. Jakub Vytiska 

3.  Informace o materiálech projednaných radou města 

z oblasti sportu – leden 2024: 
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 3.1 Poskytnutí veřejné služby sportovním jednotám, 

klubům a školám v areálu Městského stadionu 

Liberec 

Mgr. Petr Židek, MPA 

 3.2 Informace o poskytnutí vyrovnávací platby na rok 

2024 pro společnost BAZÉN LIBEREC, s.r.o. 

Mgr. Petr Židek, MPA 

4.  Informace o zkušenostech s provozováním městského 

plaveckého bazénu v Liberci v letech 2022 a 2023 

Ing. Robert Korselt 

přizván v 16:30 hodin 

5.  Různé 
 

 

Ing. Vytiska shrnul obsah navrženého programu. 

Připomínky ani doplnění k návrhu programu nikdo nevznesl, předsedající o něm nechal hlasovat. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2. Materiály předkládané zastupitelstvu města 

2.1 Vyhlášení programů 6.1 a 6.4 dílčího Sportovního fondu v rámci Dotačního fondu 

statutárního města Liberec pro rok 2024 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah materiálu. Doplnil, že pro letošní rok dochází v programu 6. 1. 

k úpravám podmínek, a to zařazení bojových sportů do skupiny podporovaných sportů, dále 

k navýšení částky na 1 dítě či mládežníka na 2 500 Kč, u handicapovaných sportovců do 23 let se 

jedná o dvojnásobné navýšení na 5 000 Kč. V novém programu 6. 4, který je určen na opravy 

a údržbu sportovních zařízení, je max. výše dotace stanovena na 25 000 Kč na rok nebo 50 000 

Kč na 2 roky. 

Bez dotazů a připomínek bylo hlasováno o předloženém materiálu. 

Hlasování č. 2 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2.2 Stanovení postupu a podmínek pro poskytování finančních darů za úspěšnou sportovní 

reprezentaci města Liberce  

Mgr. Židek, MPA, podrobně představil obsah předloženého materiálu. Finanční dary budou 

poskytovány za medailová umístění na soutěžích typu Mistrovství České republiky, Mistrovství 

Evropy, Mistrovství světa, Olympijské a Paralympijské hry, v souladu se stanovenými 

podmínkami. 

MUDr. Vytiska se dotázal, jak se sportovci a sportovní kluby o možnosti podat žádost o dar 

dozvědí. 

Mgr. Židek zmínil, že se jedná o veřejnou informaci, jejíž podrobnosti budou zveřejněny na webu. 
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Rozeslána bude informace sportovním klubům, které pravidelně žádají o dotaci ze Sportovního 

fondu, programu v 6.1 na pravidelnou sportovní činnost dětí a mládeže. 

 

 

2.2 Informace o činnosti Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec za II. pololetí roku 

2023  

Ing. Vytiska shrnul obsah předloženého materiálu.  

Žádné dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

   

3. Informace o materiálech projednaných radou města z oblasti sportu – leden 2024: 

3.1 Poskytnutí veřejné služby sportovním jednotám, klubům a školám v areálu Městského 

stadionu Liberec 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah materiálu. Město má za účelem provozování veřejné služby právo 

využít jednotlivá sportoviště (včetně příslušenství) pro sebe nebo pro subjekty jím určené 

v celkovém rozsahu 2 000 hodin na kalendářní pololetí, z toho 500 hodin je určeno k výlučnému 

využití školami, jejich zřizovatelem je SML, 100 hodin tvoří rezervu statutárního města Liberec. 

Žádné dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

3.2 Informace o poskytnutí vyrovnávací platby na rok 2024 pro společnost BAZÉN 

LIBEREC, s.r.o. 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah materiálu. Jedná se o poskytnutí vyrovnávací platby společnosti 

BAZÉN LIBEREC, s.r.o., na výkon veřejné služby, na období před uzavřením městského bazénu 

z důvodu rekonstrukce, dle závazných ukazatelů schváleného rozpočtu na rok 2024. 

Žádné dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

4. Různé 

Mgr. Balašová informovala o úspěchu dokumentárního filmu Případ Modrý, jež získal cenu na 

jubilejním čtyřicátém ročníku festivalu sportovních filmů v Miláně a též aktuálně cenu filmových 

kritiků. Dále stručně představila nový projekt festivalové ozvěny. 

J. Bartoš se dotázal na sdělení zástupce TMR, které se objevilo v tisku a týká se vyjádření možného 

ukončení jejich působení na Ještědu, pokud nebude možné sjezdovku v areálu rozšířit. 

Mgr. Židek, MPA, shrnul závěry SEA (posuzování vlivů na životní prostředí), týkající se rozšíření 

areálu na Ještědu o nové sjezdovky. Rozšíření mimo výseč stávajícího areálu nebylo povoleno. 

Nyní probíhají jednání se zástupci TMR v návaznosti na výsledky SEA, kdy jsou hledány jiné 

možnosti rozvoje sjezdovek v areálu.  

Mgr. Židek, MPA, informoval o finálovém turnaji v rámci Euro Hockey Tour žen, který se 

uskuteční v liberecké Home Credit Areně od 7. do 11. února 2024. Termín turnaje se shoduje 

s termínem Jizerské 50, proto se uvažuje o možnosti propojení, aby mohli závodníci se startovním 

číslem, v případě zájmu, navštívit hokejový turnaj. 

Mgr. Kubeš zmínil možnost čerpání individuální dotace z nového programu vypsaného 

Libereckým krajem na podporu velkých projektů v oblasti sportovní infrastruktury. 
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Mgr. Židek, MPA, hovořil o přípravě podkladů k žádosti o dotaci na liberecký atletický stadion ze 

zmíněného programu Libereckého kraje na podporu projektů sportovní infrastruktury. Uvedl, že 

o dotaci na rekonstrukci stadionů mají zájem i další obce z kraje (Semily, Frýdlant, Pěnčín). 

Bc. Trita informoval o anketě golfový areál roku, kde v kategorii nejoblíbenější český areál vyhrál 

Ypsilon GOLF Liberec. 

Mgr. Balašová informovala o memorandu mezi Obcí Bedřichov, Jizerskou o.p.s. a Libereckým 

krajem, v rámci kterého by kraj měl finančně přispívat na zázemí stadionu v Bedřichově. Nyní se 

bude čekat na vypsání titulu na NSA.  

Mgr. Židek, MPA, uvedl, že koncem roku byla podána žádost do výzvy NSA na rekonstrukci 

libereckého bazénu, nyní probíhá hodnocení. V případě kladného výsledku by mohla částka 

podpory činit až 139 mil. Kč.   

 

5. Informace o zkušenostech s provozováním městského plaveckého bazénu v Liberci 

v letech 2022 a 2023 

Na jednání byli přizváni jednatelé společnosti BAZÉN LIBEREC, s.r.o., Ing. Robert Korselt 

a Ing. Petr Kořínek. 

Ing. Korselt krátce shrnul informace týkající se doby před a po založení společnosti, a dále 

připomněl zadání města, a to, udržet bazén v plném provozu se všemi službami. Následně 

informoval o organizační struktuře a zaměstnancích, údržbě, opravách, dodavatelích a marketingu. 

Ing. Kořínek provedl prezentaci s uvedením následujících informací: 

 převzetí provozu  

 návštěvnost areálu – porovnání současné návštěvnosti bazénu s obdobím bývalého 

provozovatele  

 akce pro veřejnost – Plavecká soutěž měst (vítězství v ČR), Letní dětský den, Velikonoce, 

Mikulášská a další 

 pořádání sportovních akcí – Velká cena Liberce, Zimní pohár ČR, Letní mistrovství ČR juniorů, 

Český pohár v plavání pro handicapované sportovce, krajské soutěže, klubové závody a další 

 celková spotřeba el. energie a tepla, spotřeba energií přepočtená na jednoho návštěvníka 

 vývoj cen vstupného 

 vývoj ceny vstupného a ceny tepla v Kč a v procentech 

 přehled nákladů a výnosů – energie, mzdy, opravy, ostatní, tržby a příspěvek 

Následovala diskuze k prezentovaným tématům bazénu: k porovnání návštěvnosti za vedení 

bývalého a současného provozovatele, ke spotřebě a nákladům za energie a vodu, k výpočtu 

příspěvku na jednoho návštěvníka, ke mzdám zaměstnanců a k výši vstupného v porovnání 

s podobnými plaveckými bazény. Diskutována byla též nutnost budoucího nastavení cenové 

politiky po provedené rekonstrukci objektu. 

Na závěrečný dotaz, jak je zabezpečeno plavání pro plavecké oddíly po dobu rekonstrukce, 

Mgr. Židek, MPA, odpověděl, že jsou pro plavecké oddíly domluveny časy v jiných bazénech. 

Řešeno také bude financování zvýšených nákladů za dopravu a dalších nákladů, které vzniknou 

plaveckým klubům, v souvislosti s uzavřením bazénu. Zajištění plavání pro ZŠ je v kompetenci 

pana náměstka Langra, kde je domluveno plavání pro školy v Turnově, využívat se budou i školní 

bazény a zároveň je v této věci jednáno s městem Jablonec nad Nisou. 

Ing. Vytiska poděkoval zástupcům společnosti BAZÉN LIBEREC, s.r.o., za účast na jednání 

a provedení prezentace. 
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Žádné další dotazy ani náměty nikdo nevznesl, jednání výboru bylo ukončeno v 17.15 hodin. 

Následující jednání Výboru pro sport se uskuteční v úterý 20. 2. 2024 od 16:00 hodin; (místo 

jednání bude dodatečně upřesněno). 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 26. 1. 2024. 

 

 

Ověřil: Ing. Jakub Vytiska, v. r., předseda Výboru pro sport 

 


